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Lars Henriksen, ordförande 
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Protokoll nr 2 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2023-05-17 

 
§ 19. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte. 

§ 20. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 21. Protokolljustering. Protokoll 2023-04-11. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 22. Skrivelser 
Inga skrivelser har inkommit till dagens möte. 
 
Postlistan godkändes och lades till handlingarna. 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes. 
 
 
§ 23. Valberedningen 

Inget nytt.  
 
§ 24. Licenser/Övergångar  
Inget nytt. 
 
§ 25. Vuxenstödsdiskussion 
110 000 kr finns att använda för vuxenstöd under verksamhetsåret 2023. 
 
VU beslutade att skjuta fram frågan för diskussion kring vuxenstöd till kommande 
styrelsesammanträde den 21 juni. 
 
 
§ 26. Diskussion Återstartsstöd 
Lars Håkansson har inför mötet bifogat en sammanställning över återstartsstöd del 2. 26 000 kr kvar 
att använda av del 2 under 2023.  
 
Återstartsstöd del 3 och del 4 gäller för 2023/2024.  
 



VU beslutade att en diskussion kring återstartsstöd tas upp på kommande styrelsesammanträde.  

  
§ 27. Ansökningar återstartsstöd 
Lima HK 
Ansöker om en summa på 5 000 kr för en familjedag den 26 juli. Medel avser annonsering, förtäring, 
markhyra och priser och målsättningen med familjedagen är att visa att hästskovarpa är en idrott där 
hela familjen kan delta tillsammans. 
 
VU beslutade att godkänna ansökan. 
 
Västergarn IF 
Ansöker om en summa på 12 500 kr för uppstart av pärk för yngre och äldre ungdomar. 
Summan avser en träff för att samla barn som spelade på Stångaspelen 10-13 år förra året, inköp av 
pärkbollar samt en träff/träffar för att rekrytera fler äldre ungdomar till det pärklag som ska spela 
klass 4 på Stångaspelen. 
 
VU beslutade att godkänna ansökan. 

 
 
§ 28. Arbetsbeskrivningar. Flyttas till den 21 juni.  

VU beslutade att diskussion kring arbetsbeskrivningarna skjuts fram till kommande 

styrelsesammanträde den 21 juni. 

 

§ 29. Rapporter 
Ordförande 

• 12/4. Henriksen frågar till Nabben nr 2/23 

• 25/4. Ledaren till Nabben nr 2/23 

• 27/4. Ekonomi: Pärmen för första kvartalet signerad 

• 28/4. Besök av Karl-Erik Nilsson RF/RS valberedningens förslag till ny ordförande i RF/SISU 

• 13/5. Deltog på Frykstahöjden i KIL på KIL HVK:s tävling 

• 15/5. Teams-möte med RF gällande förbundsutvecklingsplan (FUB) gällande ekonomiskt stöd 

2024/2025 

• Löpande arbete 
 

Sekreterare 

• Inget nytt 
 

Kassör 

● Förbundet har erhållit 450 000 kr för återstartsstöd del 4 

● Gjort en sammanställning av återstartsstödet (2 flikar) som bifogas mötet 

● Bifogar resultat- och balansräkning per sista april 2023 

● Deltagit via teams angående ekonomiska förutsättningar för 2024 och 2025 

 

Dan Törnlind 

• 17/4. Möte med arbetsgruppen 

• 19/4. Extra styrelsemöte 

• 3/5. Intervju med P4 Dalarna.  



 
Ylva Mellin 

• Har flyttat till ny adress. Adress kommer när adressändringen är klar. 
 
 

Mikael Nilsson 

• 4/5. Öppen pärkträning på Tingshusplan kl 18-19 Outdoorveckan FGI och Essendonn 

• 5-6/5 Olympiadagar i Högbyskolan kl 8-14 med 5 klasser från Havdhem och Garda, FGI 

• 8-12/5. Skolveckan vid Solbergaskolan kl 8-15 med 27 klasser, FGI 

• 9/5. Bidragsöversyn Region Gotland representant för parasport Gotland 

• 17/5. Projektmöte parasport och gutnisk idrott  

 

Elin Sjöman (rapport inskickad inför mötet) 

• 12/4. Möte med Mikael för att skriva färdigt projekt- och arbetsplan 

• 13/5. Deltog vid Gotlands nations Gutnisk spel. Vi kastade framför allt varpa men provade 
även en del gutniska lekar. Vi pratade om att de vill gå med i varpaförbundet för att kunna få 
fortsatt stöd. Det kommer dock att ta en stund eftersom de måste starta upp sin idrotts 

 
Per-Ola Nilsson 

• VU beslutade att arbetsgruppen för digitalisering framöver benämns IT administration. 

• Rapport kring löpande arbete 
 

 

Varpakonsulenten 

Har gjort: 

• SM arbete med Fårö IF och Hablingbo IK; inbjudan och diverse texter 

• Arbete med att uppdatera ändringar i licenslistorna 

• Skickat påminnelse till klubbar om årsavgift 

• Förbundsutvecklingsplan med RF den 15 maj 

• Löpande arbete  

 
§ 30. SM 2023 och framåt 

Inget nytt.  

 
§ 31. Projektstöd och LOK-stöd 

Inget nytt. 

 
§ 32. Idrottsmedel 

Inget nytt. 

 
§ 33. Nabben 2-2023 

Nabben nr 2 kommer i brevlådan runt den 12-15 juni.  

Nästkommande Nabben har manusstopp den 5 september. 

 

 

 

 



§ 34. Höstkonferens 25-26 november 

Höstens styrelsesammanträde blir den 25-26 november på skärgårdshotellet i Nynäshamn. 

 
§ 35. Övriga frågor 

RF Stadgeförändring 

En skrivelse har inkommit från RF/SISU om att text i våra stadgar angående könssammansättning i 

styrelsen och valberedningen behöver justeras. 

 

VU beslutade att den punkten skrivs till på åtgärdslistan och att det tas upp på kommande 

förbundsmöte. 

 

Förslag till förändringsåtgärder 

Henrik Lavergren har skickat in ett förslag på förändringsåtgärder som kan snabba på och 

effektivisera en SM-tävling. 

 

VU har tacksamt tagit till sig skrivelsen och ser fram emot att Henrik att kallar till ett möte med 

tävlingsledningen.  

 

Stenvarpatag Stångaspelen2023 

Mikael Nilsson och Bernt Augustsson har haft ett möte och sammanställt ett informationsdokument 

gällande stenvarpans utformning till Stångaspelen 2023 som kommer att skickas ut till deltagarna. 

§ 36. Nästa möte  

Nästa VU-möte blir den 12 juni kl 18.45. 

 

Nästa styrelsesammanträde blir onsdagen den 21 juni kl 18.45. 

§ 37. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

 
17 maj 2023 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


